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Protokół nr XXI/2020 

z obrad XXI sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 25 lutego 2020 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof 

4) Supiński Władysław 

5) Wądołowska Anna 

6) Duzik Sylwia 

7) Gałązka Jarosław 

8) Krasiński Stefan 

9) Zuzga Karol 

10) Sawicki Janusz 

11) Steczkowska Bogumiła 

12) Żelazna Alina 

 

Radni nieobecni na obradach sesji: 

1) Sendrowski Marek 

2) Żelazny Wojciech 

3) Zduńczyk Andrzej 

 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy 

4) Podsiad Aneta - Podinspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku 

5) Szewczyk Witold – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku  

6) Długozima Roland Andrzej - Radny Powiatu Kolneńskiego  

7) Duchnowska Alina – Dyrektor ZOPO w Małym  Płocku 

8) Połońska Iwona – Kierownik OPS w Małym Płocku 
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Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

2) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy  

3) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

4) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

5) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

6) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

7) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

8) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 

9) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

10) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

11) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

12) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

13) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

14) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

15) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

16) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe  

17) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

18) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka – Skroda 

19) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

20) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo – nieobecność usprawiedliwiona 

21) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda – Skroda 

22) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

2) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

3) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

4) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

5) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1115, a zakończenie o godz. 1152. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XX sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 
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5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mały Płock. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem i ochroną dróg. 

9)  Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały Płock                        

za 2019 rok. 

10) Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Małym Płocku na 2019 

rok oraz potrzeby na rok 2020. 

11) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12) Wolne wnioski. 

13) Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 12 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad?                         

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 
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Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XX sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XX/2020 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  

brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XX sesji Rady Gminy – 

stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XX Sesji w brzmieniu 

napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił poniższe informacje: 

- ze względu na to, że zebrało się sporo chętnych osób na fotowoltaikę i kolektory słoneczne 

piszemy drugi projekt  i składamy go do urzędu, mamy 59 osób, pieniędzy w Urzędzie 

Marszałkowskim nie jest dużo, ale piszemy, zobaczymy w jaki sposób zostaną pieniądze 

rozdysponowane, jak będzie mało brakowało to może Urząd Marszałkowski dołoży i całą 

pulę przekaże na te projekty; 

- dziękujemy GDDKiA za pogłębienie rowów przy drodze Mały Płock, w niedługim czasie 

będzie robiona zmiana oświetlenia przy tej drodze oraz przy naszej drodze powiatowej na 

ulicy Witosa oraz tutaj od strony gminy na prawo, częściowo, nie wszystko; 

- byliśmy w Stawiskach na spotkaniu z Marszałkiem oraz Wicemarszałakiem Województwa 

Podlaskiego, mamy obiecane, że część drogi wojewódzkiej 648 Nowogród Stawiski będą 
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powoli robić, w tym roku przeznaczyli około 3 milionów złotych, czyli około 3 km tej drogi 

od strony Nowogrodu będzie robione i tak co roku w kierunku Stawisk mają robić; 

- również rozmawialiśmy o drodze Kąty – Mściwuje - Mały Płock, ze względu na to, że jest 

to droga łącząca do drogi krajowej i wojewódzkiej obiecali, że nawet część wkładu własnego 

można będzie pozyskać z Urzędu Marszałkowskiego, w zawiązku z tym ta dokumentacja 

będzie na tą drogę przygotowana, nie wiem, czy jeszcze w tej kadencji będzie ona wykonana; 

- odbył się bal charytatywny Szkoły Podstawowej w Małym Płocku, wszystkim którzy brali 

udział dziękujemy za zaangażowanie, szkoła uzyskała trochę funduszy, przeznaczy to na 

pomoce dla szkoły; 

- napisaliśmy również wniosek do Urzędu Marszałkowskiego, bo pojawiły się pieniądze na 

Ochotnicze Straże Pożarne, tak jak mówiłem tutaj będzie ponad 70 000 zł i wszystko dla 

straży na wyposażenie, na sprzęt dla OSP; 

- jeśli chodzi o renowację oświetlenia przybudówka Chludnie jest już osoba, która tą 

dokumentację będzie robiła, o przydział mocy na szafkę już złożyliśmy i powoli będziemy 

przygotowywać dokumentację, natomiast Rogienice Wielkie i Budy Żelazne będziemy 

rozpoczynać już inwestycję bo mamy na to dokumentację gotową; 

- wnioski na Centrum i Świetlicę w Kątach są w ocenie, czekamy na decyzję; 

- powiem teraz trochę o bezrobociu, stan na 31 grudnia 2019 roku: w Powiecie Kolneńskim 

było zarejestrowanych 2247 osób, od nas z gminy jest 232 osoby, jeśli chodzi tu o Mały Płock 

to najwięcej bo 30 % ogółu zajmują osoby z wykształceniem gimnazjalnym i poniżej  i sporo 

jest osób do 30 roku życia, ogólnie bezrobocie spada, w powiecie kolneńskim jest 13,5 %; 

- zwracam się tutaj o nagłośnienie w Gminnym Ośrodku Kultury, przy pomocy dwóch 

sołectw Mały Płock I i Mały Płock II, żeby poprawić jakość nagrywania składamy wniosek z 

odnowy wsi do Urzędu Marszałkowskiego, jest tam pieniędzy na 34 wnioski, to nie dużo, ale 

piszemy, zobaczymy jak będzie wyglądało rozstrzygnięcie; 

Dziękuję. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań - 

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego. 
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2020.   

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  szanowni państwo kilka zmian w budżecie na 

rok 2020, mianowicie: przenosi się plan wydatków w kwocie 25 000 zł między działami, 

rozdziałami, paragrafami, tym samym dokonuje się zmian w planie wydatków 

inwestycyjnych, dokonuje się zmian w zestawieniu planowanych kwot dotacji  udzielonych z 

budżetu Gminy Mały Płock w 2020 roku. Pierwszą zmianą jest przesuniecie środków w 

wysokości 10 000 zł do rozdziału 60014 drogi publiczne powiatowe chodzi tutaj o 

przekazanie dotacji dla powiatu kolneńskiego celem zrealizowania inwestycji, chodzi o 

przebudowę chodnika we wsi Mały Płock. Są to środki, które były zabezpieczone w funduszu 

sołeckim Małego Płocka te środki przesuwa się właśnie na ten cel, także zmienia się załącznik 

dotacyjny, widzimy tutaj kwotę 10 000 zł, podmiotem dotowanym jest Powiat Kolneński. 

Kolejną zmianą jest przesunięcie środków z rozdziału 60016 są to drogi publiczne gminne i 

tutaj przesuwa się kwotę 15 000 zł do rozdziału 90005 ochrona powietrza atmosferycznego i 

klimatu. Przesuwane środki są przeznaczone na sporządzenie dokumentacji niezbędnej do 

złożenia wniosku Odnawialne Źródła Energii dla mieszkańców Gminy Mały Płock. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na                           

rok 2020.- została podjęta. 

Uchwała nr XXI/106/20 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2020. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

 



7 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mały Płock. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – szanowni państwo obowiązek zawarcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności wynika z ustawy o 

ochronie zwierząt. Zgodnie z tą ustawą zadanie to należy do zadań własnych gminy.                    

Rada Gminy w drodze uchwały do 31 marca jest zobowiązana podjąć taki program, zanim 

jednak podejmie ten program w terminie do 1 lutego każdego roku musi przedłożyć go do 

konsultacji dla Powiatowego Lekarza Weterynarii, organizacjom społecznym, których 

zadaniem statutowym jest ochrona zwierząt i dzierżawcom i zarządcom obwodów łowieckich 

działających na terenie gminy. Taki program został przesłany do wszystkich tych organizacji, 

oni mają termin 21 dni na to żeby wnieść jakiekolwiek uwagi, jeżeli w tym terminie nic nie 

wniosą przyjmuje się, że przyjmują ten program w brzmieniu takim jaki przedstawiliśmy. 

Zadania tego programu wynikają z ustawy o ochronie zwierząt, na 2020 rok mamy 

zagwarantowane w budżecie gminy na ten cel 20 000 zł. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Mały Płock. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Mały Płock.– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mały 

Płock. - została podjęta. 

Uchwała nr XXI/107/20 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mały Płock.- stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem i ochroną dróg . 

 

Projekt Uchwały omówił Pan Witold Szewczyk – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym 

Płocku. Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i 

był przez nie analizowany. 

Pan Witold Szewczyk – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku – mamy tutaj 

kilka drobnych zmian, przede wszystkim znika z tej uchwały pojęcie obszaru zabudowanego i 

niezabudowanego, ponieważ to określają przepisy ustawy prawo o ruchu drogowym. 

Natomiast to dotyczy nie tylko kwestii jezdni, tutaj są pewnego rodzaju zmiany, ponieważ 

stawki w naszej starej uchwale były bardzo niskie i one zostały trochę ujednolicone do tych 

które są w powiecie i gminach na naszym terenie. U nas również te zmiany będą polegały na 

tym, że przy zajęciu do 50 % szerokości jezdni opłata będzie teraz wynosiła 5 zł, wcześniej 

wynosiła 2, 5 zł, przy zajęciu powyżej 50 % szerokości jezdni do całkowitego zajęcia jedni             

8 zł, było poprzednio 4 zł i pobocze jest 3 zł, a było 1 zł. Kwestie zajęcia pasa w celach 

telekomunikacyjnych nam ustawa mówi, że nie możemy przekroczyć kwoty 0,20 zł i taką 

kwotę wskazaliśmy za zajęcie 1 m2. Również w przypadku umieszczenia urządzeń mamy 

zmiany, ponieważ stawki były bardzo niskie: w jezdni będzie wynosiło 150 zł za 1 m2, poza 

jezdnią 100 zł, na drogowym obiekcie inżynierskim 200 zł, na tyle nam pozwala ustaw i takie 

stawki zostały tutaj ustalone. Co dotyczy urządzeń telekomunikacji odnośnie umieszczenia 

urządzeń w pasie drogowym kwota ta wynosi maksymalnie 20 zł zgodnie z ustawą, są jeszcze 

kwestie 2 zł od zajęcia powierzchni pasa drogowego bądź stoiska handlowego i są trzy 

przypadki w każdym przypadku jest to kwota 2 zł.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem i ochroną dróg. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem i ochroną dróg. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem i 

ochroną dróg.- została podjęta. 

Uchwała nr  XXI/108/20 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem i ochroną dróg.- stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad.9 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały Płock za 

2019 rok. 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Alina Duchnowska – Dyrektor ZOPO w Małym Płocku. 

Sprawozdanie było w materiałach. Zostało omówione przez Panią Alinę Duchnowską na 

Komisjach i było przez nie analizowane.  

 Pani Alina Duchnowska – Dyrektor ZOPO w Małym Płocku – obowiązek wykonania 

analizy wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli wynika z art. 30 a ustawy 

karta nauczyciela. Według tego artykułu organy prowadzące szkołę muszą corocznie dokonać 

analizy tych wydatków oraz ustalić średnioroczną strukturę zatrudnienia na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego nauczycieli. Na początku tego rok tak jak w latach 

poprzednich została dokonana analiza tych wydatków. Z dokonanej analizy wynika, że na 

wszystkich stopniach zawodowych oprócz stażystów nauczyciele osiągnęli średnie 

wynagrodzenie, które gwarantuje im ustawa, 20 stycznia zostały wypłacone dodatki 

wyrównawcze dla nauczycieli stażystów była to kwota 2 670, 05 zł. Opłacono także składki 

ZUS leżące po stronie pracodawcy w wysokości 567, 26 zł. 

 

Ad. 10 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Małym Płocku na 2019 rok 

oraz potrzeby na rok 2020. 

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Iwona Połońska – Kierownik OSP w Małym Płocku -  

Sprawozdanie było w materiałach. Zostało szczegółowo omówione przez Panią Iwonę 
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Połońską  na Komisjach i było przez nie analizowane. Pani Iwona Połońska – Kierownik 

OPS w Małym Płocku – szanowni państwo obowiązek złożenia sprawozdania wynika z                  

art. 110 pkt. 9 ustawy o pomocy społecznej. Działalność Ośrodka finansowana jest ze 

środków własnych gminy oraz ze środków z budżetu państwa. Na zadania należące do zadań 

własnych gminy wydano ponad 630 000 zł, w tym ze środków własnych ponad 188 000 zł i 

ponad 440 000 zł otrzymaliśmy z budżetu państwa na realizację zadań własnych.                           

Na realizację zadań zleconych wydano ponad 5 680 000 zł i są to środki pochodzące z 

budżetu państwa. Ośrodek realizował formy pomocy pieniężnej i niepieniężnej.                         

Formą pomocy pieniężnej są: zasiłki stałe, zasiłki okresowe, zasiłki celowe, wypłacone 

świadczenia rodzinne i świadczenia wychowawcze 500 +, dodatki mieszkaniowe, 

świadczenia pieniężne na zakup żywności wypłacane w ramach realizacji Rządowego 

programu pomoc państwa w zakresie dożywiania. Formy pomocy niepieniężnej to: płacenie 

składek na ubezpieczenia emerytalno – rentowe i zdrowotne, ponoszenie odpłatności za 

trzech mieszkańców w Domach Pomocy Społecznej i trzech umieszczonych w Domach 

Opieki, dożywianie dzieci w szkole. Realizowano ustawę o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej oraz Gminny Program Wspierania Rodziny na lata 2019 – 2021.                               

W ramach realizacji tego zadania ponoszono odpłatność za czworo dzieci umieszczonych w 

rodzinach zastępczych jest to kwota ponad 23 000 zł. Realizowano również ustawę o 

przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie oraz Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie Gminy Mały Płock na lata 2016 – 2022, realizowano ustawę o Kracie Dużej 

Rodziny. Pracownicy socjalni prowadzili pracę socjalną w 129 rodzinach, wydano 

skierowanie na żywność dla 217 rodzin, na 613 osób w tych rodzinach w ramach realizacji 

Programu Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014 – 2020, Podprogram 2018, który 

realizowany był przy współpracy z Polskim Komitetem Pomocy Społecznej w Łomży i 

Caritas. Jednej osobie przyznano usługi opiekuńcze, realizacja powyższych zadań oraz środki 

wypłacone na każe z nich są zawarte w przedłożonych materiałach. Proszę jednocześnie o 

zabezpieczenie środków na realizację zadań własnych gminy według wskazanych potrzeb w 

przedłożonym projekcie budżetu na rok 2020. 

 

Ad. 11 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań radnych.  
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Ad. 12 

Wolne wnioski. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – szanowni państwo ja chciałbym 

zapytać czy macie jakieś pilne potrzeby odnośnie dróg powiatowych na waszym terenie? 

Mamy w piątek sesję powiatową, więc jeżeli byłyby pilne potrzeby wycięcia krzewów, 

obniżenia poboczy, załatania dziur w drogach czy w przepustach to prosiłbym o zgłoszenie to 

będę w stanie w piątek to zgłosić. Na marginesie mówiąc nie do końca jestem zadowolony z 

tych prac wykonywanych przez pracowników Powiatowego Zarządu Dróg, prace dość 

opornie idą, wolno i nie do końca efekt jest taki jaki bym chciał uzyskać, są to pracownicy 

najemni nie zawsze można na jakoś tej ich pracy wpłynąć. 

Pan Władysław Supiński – radny – chcę zgłosić do nas pobocza na Włodki Chludnie. 

Pani Bogumiła Steczkowska – radna – u nas też krzaki na poboczach na zakręcie. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy –  na drodze z Rogienic do Górk, 

jest tam trochę dziur w drodze. 

Pan Krzysztof Góralczyk – radny – droga Mały Płock – Kołaki. 

Pan Ireneusz Rogiński – sołtys wsi Kołaki Strumienie – proszę pousuwać krzaki w rowach 

na terenie całej gminy. 

Pani Sylwia Duzik – radna -  na drodze do Mściwuj też bym prosiła połatać dziury, bo są 

bardzo duże. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – te dziury w drodze będą łatać aż 

trochę się obsuszy, także na chwilę obecną nie spodziewajcie się łatania dziur. 

Pani Krystyna Brzostowska – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo – ja chciałabym zgłosić tą 

drogę z Małego Płocka tam do Kołak, bo są bardzo złe pobocza, jest dziura na dziurze. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – już jest zapisana. 

Pan Władysław Supiński – radny – ja jeszcze jak mogę, chodzi o drogę powiatową Waśki 

Rogienice może by Powiat Kolneński dogadał się jakoś z Łomżą jeżeli chodzi o ta drogę. 

Asfaltu nie żądamy, ale przynajmniej żeby to jakoś zrobili, tam jest taka sytuacja,                          

że przyjeżdża równiarka z Łomży zrobi kawałek, z Kolna robi kawałek, ponieważ tam jest 

część drogi powiatowej łomżyńskiej i część drogi powiatowej kolneńskiej. Powiat Kolneński 

ma z 800m, a Powiat Łomżyński ma 2300 m. Mogliby się dogadać, żeby jednego roku całość 

drogi zrobił jeden powiat a drugiego roku całość drugi powiat. 
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Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – tam jest większy problem z tą 

drogą, bo tam żwiru praktycznie już nie ma, porozsuwany, trzeba byłoby od żwirować i 

dopiero wtedy. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – ta droga jest praktycznie do 

remontu. 

Pan Władysław Supiński - radny – ta droga była żwirowana, robiona podejrzewam, że 

ponad 30 lat temu. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – i od trzydziestu lat tylko 

równiarka ten żwir wypycha do rowu, w tej chwili jest tak, że miejscami na tej drodze są 

jakby rowy, bo pobocza są dużo wyżej niż droga. Panie radny czy byłaby możliwość złożenia 

wniosku do powiatu żebyście spróbowali z Łomżą się dogadać, nie mówię że już w tym roku, 

ale chodzi o to żeby ją konkretnie wyremontować. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego -  zgłosić, zgłoszę, ale gwarancji 

nie daję, że to będzie zrobione. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – proszę państwa pamiętajcie o akcyzie, do końca lutego 

można składać wnioski, także proszę powiadomić mieszkańców.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – czy są jeszcze jakieś wnioski? 

Pan Władysław Supiński - radny – powiat niech dziury w asfaltach łata. 

 

Ad. 13 

Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XXI Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka 


